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УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН ИВАНОВ,

Възползвайки се от правото си по чл.ЗЗ, ал.1, т.4 от ЗМСМА и чл.22, ал.1, т.4 от 
Правилника за организацията и дейността на Общинския съвет, неговите комисии и 
взаимодействието му с общинската администрация в община Севлиево, отправям 
следното питане:

През 2023 година на територията на град Севлиево бяха разположени нови 
контейнери Норд за сметосъбиране. Локализирането на всички подобни съоръжения 
по кръстовища, улици и тротоари предизвика основателно недоволство на много 
граждани. Разположението в близост до кръстовища ограничава значително 
видимостта на шофьорите и е предпоставка за ПТП. Размерите на контейнерите 
стесняват уличните платна и тротоарите, което също е предпоставка за инциденти. 
Списъкът с проблемните зони е доста голям, затова ще посоча само няколко ситуации:

1. На кръстовището на улиците „Александър Стамболийски" и „Цар Симеон", за 
да се осигури видимост при движение по улица „Александър Стамболийски" 
в посока Пожарната е необходимо навлизането на ППС до средата на улица 
„Цар Симеон".

2. На улица „Хаджи Димитър" в близост до улица „Васил Левски" след знак 
забраняващ спирането и престоя на МПС на платното е поставен контейнер, 
който освен, че обезсмисля пътния знак, стеснява значително уличното 
платно.

3. На десния тротоар на улица „Марин Попов" в посока от центъра към завода 
за санитарна арматура Видима за движението на пешеходците са оставени 
около 50 сантиметра.

Във връзка с описаното Ви задавам следните въпроси:
1. Кой определя схемата за разположението на контейнерите за смет?



2. Съобразени ли са местата им с размерите на контейнерите и изискванията 
на ЗУТ за ширина на уличното платно и тротоарите?

3. Съгласувани ли са локациите на контейнерите с органите на пътна полиция?
4. Какви мерки ще предприемете за недопускане на ПТП?

Моля за конкретни отговори на всеки въпрос, които да ми бъдат предоставени и 
в писмен вид на хартиен носител.

19.04.2024 г.

Гр.Севлиево

С УВАЖЕНИЕ:

/Д. Тонев/


